
  

Protokół Nr 27/2016  

z obrad dwudziestej siódmej sesji Rady Gminy Miłkowice 

w kadencji 2014 – 2018  z dnia 24 listopada 2016 r.  

     

Obrady odbyły się w świetlicy wiejskiej w Rzeszotarach. 

Sesję o godz. 12.00 otworzył i prowadził Przewodniczący Rady - Tadeusz Gładysz.  

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Listy obecności radnych, sołtysów, zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad został przyjęty  do realizacji jednogłośnie: 

1. Interpelacje radnych. 

2. Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań bieżących. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia "Programu współpracy Gminy Miłkowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017”, 

2) zmian w budżecie Gminy Miłkowice na 2016 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłkowice na lata 2016-2025, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miłkowice, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczenie przez 

właścicieli nieruchomości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

6) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków. 

4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

5. Sprawy różne. 

 

W punkcie 1 radni zgłosili następujące interpelacje:  

Radny Jan Mandziara – interpelował w sprawie brakujących miejsc pochówku na cmentarzu 

komunalnym w Miłkowicach. 

Radny Marian Szkutnik – ponowił interpelacje dot. namalowania przejścia dla pieszych oraz  

progu zwalniającego między szkołą a placem zabaw w Miłkowicach. Ponadto zwrócił temat 

konieczności zamontowania lampy na ul. Słonecznej w Miłkowicach, świateł świecących na 

Orliku, potrzeby zamontowania lustra przy grocie oraz podjazdu dla niepełnosprawnych  

w Urzędzie. 

Radna Elżbieta Golec – zgłosiła interpelację w sprawie cyklicznego porządkowania terenu 

przy sali gimnastycznej w Rzeszotarach z zalegających śmieci oraz zapytała o przegląd 

barierki osłaniającej rów R-54 w Rzeszotarach.  



  

Radny Marek Kajda –interpelował o dokończenie drogi z Grzymalina w stronę Głuchowic 

tzw. Kołpakówki. 

Radny Józef Dumkiewicz – wniósł o zabezpieczenie barierek na moście w 

Gniewomirowicach. 

 

W punkcie 2 Wójt przedstawił informację z realizacji zadań bieżących. Poinformował  

m.in. o stanie prawnym mostu w Gniewomirowicach (most nie funkcjonuje w żadnej 

ewidencji), Komisji Inwestycji, która dokonała analizy usytuowania nowych punktów 

oświetleniowych, zakończonej kontroli RIO i potrzebach zmian organizacyjnych – 

planowanym powstaniu Centrum Usług Wspólnych, wyborze wykonawcy na zimowe 

utrzymanie, zaopiniowaniu przez Komisję Inwestycji 3 zadań, które będą sfinansowane ze 

środków powiatu na terenie naszej gminy w miejscowościach Jakuszów, Goślinów i Bobrów, 

obchodach Dnia Niepodległości, spotkaniu w Polskiej Spółce Gazowniczej i Tauronie, 

wizycie w Agencji Nieruchomości Rolnych, prawdopodobnej zmianie wykonawcy odbioru 

odpadów komunalnych, zakończonej przebudowie tzw. czarnej drogi w stronę Grzymalina, 

budowie drogi z płyt betonowych na osiedlu w Gniewomirowicach, przeprowadzonej analizie 

sytuacji mieszkaniowej w gminie oraz planowanej dostawie jabłek i marchwi na początku 

grudnia br.  

 

 

W punkcie 3 Rada Gminy Miłkowice podjęła  uchwały w sprawie : 

- przyjęcia "Programu współpracy Gminy Miłkowice z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017”, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

- zmian w budżecie Gminy Miłkowice na 2016 rok, 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów "za" - 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłkowice na lata 2016-2025, 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miłkowice, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 



  

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczenie przez 

właścicieli nieruchomości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał odczytał  projekt i poddał go pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

- zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 14, wstrzymał się 1 radny – Sławomir Basista.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

 

W punkcie 4 Wójt udzielił radnym odpowiedzi na ich interpelacje.  

 

W punkcie 5  Przewodniczący zwrócił się do sołtysów czy mają jakieś zapytania. Zapytania 

złożyli: 

Sołtys Rzeszotar – Agata Woźniak przypomniała o wcześniejszej prośbie mieszkańca p. 

Trzeciak, który zgłaszał już do Wójta problem zastoiska wodnego-bajorka na ul. Młyńskiej. 

Zwróciła się również ze sprawą wymuszenia na wykonawcy drogi S-3 poprawy 

bezpieczeństwa, zwężenie drogi, nieprawidłowe oznakowanie i brak oświetlenia może być 

dużym zagrożeniem. Ponadto odniosła się do – oznakowania drogi na Cegielnianej jako 

„droga ślepa – zakaz wjazdu”, czy istnieje możliwość otrzymania kluczy do drugiej części 

świetlicy oraz kolejny raz zaapelowała o chodnik w miejscowości.  

Sołtys Siedlisk – Bogdan Dąbrowski powiedział, że sołtysi są dyskryminowani poprzez 

możliwość wypowiedzi na koniec sesji. Sprawę wyjaśniła p. Pytlak – informując, że zgodnie 

ze statutem gminy pkt 2 dedykowany jest radnym na ich interpelacje, z kolei sołtysi wnioski  

i zapytania składać mają w punkcie 5. Ponadto zapytał na jakim etapie zgłaszana jest przez 

niego w marcu tego roku sprawa bezpieczeństwa na mostku w Siedliskach. 

Sołtys Dobrzejowa – Jolanta Górzyńska ponowiła zapytania odnośnie przekwalifikowania 

grunt dla Dobrzejowa oraz poprosiła o postawienie znaku o ustanowieniu tonażu na drodze  

w Dobrzejowie, która jest notorycznie rozjeżdżana przez tiry.  

 

Na tym obrady sesji zakończono i  zamknięto o godzinie 13
30

.  

Protokół po przeczytaniu podpisano. 

Szczegółowy przebieg sesji odzwierciedla nagranie.  

 

 

 

Protokół sporządziła :                                                                       Przewodniczący  

                                                                                                   Rady Gminy Miłkowice 

              Anna Pytlak                                                                              Tadeusz Gładysz 


